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Til stede 

• 8A - Kjell-Erik Berg, 8B - Lisett C. Dagsland Tellaroli, 8C - Maren Berg Thomassen, 
8D- Oda Lillestøl, 9A – Espen Vorland, 9B - Gry Aareskjold, 9C - Miriam Wolden, 
10A - Kjetil Kaltveit, 10B - Marie L.M. Østebø, Rune Bødalen 10C - Tore Veastad 

 

Evaluering skoleball 

• Skoleballet fungerte som normalt godt, det er gode rutiner på hvordan dett 
organiserer og gjennomføres. Ingen spesielle utfordringer knyttet til årets ball. 

• Likevel noen punkter som kan forbedres 
o Tydeligere retningslinjer og prosedyrer hvis det skulle oppstå uønskete 

hendelser og vanskelig situasjoner. Hva skal vakter gjøre, hvem skal 
varsles? 

o Skolen tydeliggjør dette, og passer på at alle vakter er godt informert. 
o Litt lite underholdning – skolen lover er forrykende show neste gang der 

både lærere og elever får oppgaver om å delta 

 

Spørsmål fra foresatte om undervisning i lov, rett, kriminal lavalder og 
konsekvenser av lovbrudd 

• Skolen har dette i sine planer, og elevene skal i løpet av årene på ungdomsskolen 
innom disse temaene. Når det er mulighet så får skolen også politi og andre 
aktører innen som tar opp dette temaet. 

 

Spørsmål fra foresatte angående situasjon rundt sak der foresatte ble varslet om 
uønsket hendelse i VIGILO 

• Rektor informerer om bakgrunn for saken, og hvordan skolen løste der og da, og 
hvordan det ble fulgt opp i etterkant 

• Diskusjon rundt det med beredskap og varslingssystem. Skolen har ikke noe 
fungerende varslingssystem for å gi elever og ansatte raskt melding om uønskete 
og skarpe situasjoner – vi er avhengige av «ordonnans». Kommunen arbeider med 
dette, men det frustrerende lang tid å få noe på plass på skolene i Stavanger. 
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Informasjon fra skolen 

• Fjoråret gikk greit økonomisk. Hadde gjennom tildelte prosjektmidler mulighet til 
noen investering - blant annet flere lærebøker, mange White Board-tavler til hvert 
klasserom, PC-er og VR-briller til bruk i spillbasert læring og utstyr til friluftsliv og 
sjøgruppe. 

• Gode og stabile ansatte, regner med at det blir lite endringer også til neste 
skoleår. Hatt mindre miljøarbeiderressurs enn ønskelig, men regner med at det 
går seg til utover våren og til skolestart i august. 

• Smiodden skole er valgt ut til å være med i opplegget «Hjernvennlig skole» - et 
opplegg i gang satt av en tverrfaglig gruppe i kommunen. Dett er et prosjekt som 
varer i et år, og som vi håper vi vil ha så gode erfaringer med at det vil setet sitt 
preg på skolehverdagen i mange år framover. Opplegget retter seg mot både 
ansatte og elever – og tar utgangspunkt i boka «Fra uro til ro», med fokus på å 
forstå mer av hvordan hjernen fungerer og bruke dette til å tilrettelegge 
skolehverdagen best mulig for flest mulig. Skolen får mye informasjon og opplegg 
til de ansatte som de skal bruke inn mot klasser og elever, blant annet 
«hjernepauser» med ulike former for fysisk aktivitet innbakt i læringsøktene. 
Klassene får også flere besøk av de som driver opplegget der de lærer mer om 
hjernen, stress, mestring og får prøve ulike aktiviteter. 

• Sjøgruppen og friluftslivopplegget «Trygg av natur» fungerer godt. Vi ser at vi skal 
jobbe med å utvide/forbedre opplegget ved sjøen. Hente lærdom av hva 
Kvernevik skole har fått til de siste årene med egen båt og båtplass, og mye mer 
bruk av dette enn vi på Smiodden nå har. Vi håper at et samarbeid med 
områdesatsingen i Kvernevik skal hjelpe oss med dette. 

• Skolen har fortsatt utfordringer med at elever går ut fra skolens områder i det 
store friminuttet, både for å gå på butikken og å gå hjem. Skolen ser på hva vi kan 
forbedre i opplegget rundt mat/drikke i kantinen og aktiviteter i friminuttet. Skolen 
må i løpet av våren se på hva vi gjør når skolemat er slutt fra høsten av. Når det 
gjelder aktiviteter i friminutt har vi etablert et godt tilbud til de som trenger å være 
et sted det er trygt og godt, vi har arrangert en del turnering både fysisk og digitalt 
– men vil se mer på hvilke andre ting vi kan får til for elevene. Skolen vil også ha 
kampanjer der det er vakter ved butikkene slik at elevene ikke slipper inn. Vi 
oppfordrer alle foresatte til å sjekke hvor mye og på hva elever bruker penger på – 
det går nok mange kroner til energidrikk og sukkerholdig mat – her kan foresatte 
hjelpe til med en holdningsendring i forhold til hva det smart å få i seg !!! 

17. mai 

• Uklart om hvem som egentlig har ansvar for å organisere og gjennomføre 
opplegget 17. mai.  

• FAU på Smiodden er positive til å bidra. Smiodden har hatt ansvar for å ordne 
med bord, og det kan vi gjerne fortsette med, hvis det så skulle dukke opp 
ytterligere behov så stiller vi oss positive til å vurdere det.  Foresatte på 8. trinn er 
allerede lagt til i en gruppe på Spond i forhold til 17. mai. 
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• FAU-leder har hatt en positiv og konstruktiv samtale med FAU på Kvernevik skole. 
Kvernevik skole kommer ikke til å delta aktivt i arrangeringen av 17. mai feiringen 
2025, men vi er optimistiske med tanke på feiringen 2026 

• Smiodden skole har ansvar for å finne elever som holder tale 17. mai, og også noe 
underholdning hvis det er mulig og elever ønsker å opptre. 

 

Avslutning 10. trinn 

• Skolen gir hver klasse et beløp slik at de kan ha noen kjekke aktiviteter de siste 
dagene. Hva de skal brukes til bestemmes av elever og lærere, det er ikke 
forventet at klassekontakter skal engasjere seg i dette. 

Vitnemålsutdeling 

• Torsdag 19. juni i Bydelshuset, gjennomføres klassevis. Klassene starter slik:  
o 10A: 17.30 
o 10B: 18.30 
o 10C: 19. 30 

• Klassene er først i den store salen, før de går på fritidsklubben for «kaffe og 
kaker». 

• Klassekontakter sitt ansvar å skaffe kaker og drikke til egen klasse. 
Sanitetsforeningen har tidligere vært med på servering, vi satser på at de kan 
også i år. 

• Klassekontakter har ansvar for å skaffe gaver til kontaktlærerne – de siste årene 
har dette vært samkjørt slik at alle lærere har fått tilnærmet like gaver. 

 

Neste møte 

• 8. april klokka 19.00 

 

 

 


